
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/6536.

Benyújtás dátuma: 2023-12-12 11:55

Parlex azonosító: 1JHP8RBH0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Kanász-Nagy Máté (LMP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen szempontok alapján vizsgálják majd az új 
ügyeleti rendszert?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön a Népjóléti Bizottságban történt meghallgatása során elmondta, hogy az új ügyeleti rendszer jól
működik és február végéig minden megyében megtörténik az átállás. Ön elmondta azt is, hogy „…
akkor egy értékelő elemző rész következik, hogy van-e rajta javítani való, kell-e finomhangolni és
ha ez a finomhangolás megtörténik, merem állítni, hogy Európa egyik legjobb ügyeleti rendszerét
állítottuk föl.”

A fent leírtak alapján, tisztelettel kérem, válaszoljon az alábbi kérdéseimre!
1. Milyen szempontok alapján vizsgálják majd az új ügyeleti rendszert?
2. Milyen módom publikálják majd a vizsgálat eredményeit?
3. Kiket kértek fel a vizsgálat elvégzésére, az elemzésre és a módosító javaslatok 

elkészítésére?
4. Bevonják a Magyar Orvosi Kamarát, az elemzési és módosítási folymatokba?

 
Segítő együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2023. december 12.

Tisztelettel:

Kanász-Nagy Máté

(LMP)


